

## Bamboo power bank 33969

Battery: 20000Mah 3.7V 74W  
Product size:14.5X6.6X3cm  
Input (with cable)  
TYPE-C: 5V/2.5A,9V/2A,12V/1.5A  
Output (without cable):  
TYPE-C: 5V/2.5A,9V/2A,12V/1.5A  
USB-A\*2: 5V/3A,9V/2A,12V/1.5A  
Charge indicator: LED\*4

Includes one fast-charging USB-C cable

### USER MANUAL:

1. When the product charges other digital devices, the digital device displays the charging sign, the mobile power indicator is steady on, and the surface is charging; When the mobile power indicator is not bright, it indicates that the mobile power supply is low, please charge the mobile power supply in time.
2. Please choose a device that meets the standard and matches the electrical parameters to charge the product. After full charge (4 indicators are on), please disconnect the power supply in time to avoid too long charging time and damage of the battery.

### Attention:

Failure in use can be dangerous and result in damage to your mobile electronic device.  
- The mobile power unit contains 2 polymer batteries with a total capacity of 20,000 mah. After initial use or prolonged storage, please fully charge before use.  
The device will reach its maximum performance after 2 or 3 charge and discharge cycles.

1. Using the incorrect power adapter or USB cable may cause damage to your mobile device and mobile power supply.
2. Do not dive into water or expose to adverse weather conditions. - Avoid dropping the device.
3. Keep the device away from fire and high temperature.
4. Keep the device out of reach of children.
5. During the charging process, the mobile power box may become slightly hot. This is normal because heat is generated during charging and discharging.

**Disposal of waste:** The item has to be disposed according to the waste disposal regulations valid in your country. Paper and carton are for waste-paper, foil is for Yellow Bin.

Simplified EU Declaration of Conformity concerning radio equipment. MACMA oHG hereby declares that the product described in this manual Art. 33969 with radio technology described in this manual is in conformity with Directive 2014/53/EU.

The full text of the EU declaration of conformity is available on the Internet:  
<http://data.promotray.de/Konformitaetserklaerungen/33969.pdf>.

Art.33969  
Macma, Thomas-Mann-Str. 60, DE 90471 Nürnberg

reg.no.:72005675



## Bambus Power Bank 33969

Batterie: 20000Mah 3.7V 74W  
Produktmaße: 14.5X6.6X3cm  
Input (mit Kabel) TYPE-C:5V/2.5A,9V/2A,12V/1.5A  
Output (ohne Kabel) TYPE-C: 5V/2.5A,9V/2A,12V/1.5A  
USB-A\*2: 5V/3A,9V/2A,12V/1.5A  
Ladestandsanzeige: LED\*4

Beinhaltet ein schnell-ladendes USB-C Kabel

### Bedienungsanleitung:

1. Wenn das Produkt andere digitale Geräte auflädt, wird das Ladezeichen angezeigt, die mobile Energieanzeige leuchtet ständig und die Oberfläche lädt. Wenn die Energieanzeige der Ladestation nicht hell leuchtet, zeigt dies an, dass der Energiestand niedrig ist. Bitte laden Sie das Ladegerät rechtzeitig wieder auf.
2. Bitte wählen Sie ein Gerät, welches dem Standard und den elektrischen Parametern entspricht, um das Produkt aufzuladen. Nach dem vollständigen Aufladen (4 Anzeigen leuchten), trennen Sie das Gerät bitte rechtzeitig von der Stromversorgung, um eine zu lange Ladezeit und eine Beschädigung des Akkus zu vermeiden.

### Achtung!

Eine fehlerhafte Verwendung kann gefährlich sein und zu Schäden an Ihrem mobilen elektronischen Gerät führen.  
- Die mobile Stromversorgungseinheit enthält 2 Polymer-Akkus mit einer Gesamtkapazität von 20.000 mAh. Bitte laden Sie die Akkus nach der ersten Benutzung oder nach längerer Lagerung vor der Benutzung wieder vollständig auf. Das Gerät erreicht seine maximale Leistung nach 2 oder 3 Lade- und

### Entladezyklen.

1. Die Verwendung eines falschen Netzteils oder USB-Kabels kann zu Schäden an Ihrem mobilen Gerät und der mobilen Stromversorgung führen.
2. Tauchen Sie das Gerät nicht ins Wasser und setzen Sie es keinen ungünstigen Wetterbedingungen aus. Lassen Sie das Gerät nicht fallen.
3. Halten Sie das Gerät von Feuer und hohen Temperaturen fern.
4. Bewahren Sie das Gerät außerhalb der Reichweite von Kindern auf.
5. Während des Ladevorgangs kann die mobile Ladestation leicht heiß werden. Dies ist normal, da beim Laden und Entladen Wärme entsteht.

**Entsorgung:** Entsorgen Sie den Artikel nach den in ihrem Land geltenden Vorschriften  
Papier/Pappe gehören zum Altpapier, Folien in die Wertstoffsammlung  
Batterien / Akkus gehören nicht in den Hausmüll und müssen bei einer Sammelstelle der Stadt, Gemeinde oder im Handel abgegeben werden.

Vereinfachte EU-Konformitätserklärung betreffend Funkanlagen Hiermit erklärt MACMA oHG, dass das in dieser Anleitung beschriebene Produkt Art. 33969 mit Funktechnologie der Richtlinie 2014/53/EU entspricht.

Der vollständige Text der EU-Konformitätserklärung ist im Internet verfügbar: <http://data.promotray.de/Konformitaetserklaerungen/33969.pdf>

Art.33969  
Macma, Thomas-Mann-Str. 60,  
DE 90471 Nürnberg

reg.no.:72005675

